



Date: 23th July 2018

Ref:

Mr. Khaled Abdulrazzaq Al Khaled

Chief Executive Officer

Boursa Kuwait Company

State of Kuwait

التاريخ: 23 يوليو 2018

المرجع:

السيد / خالد عبد الرزاق الخالد

الرئيس التنفيذي

شركة بورصة الكويت

دولة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Comment on news published in one of the local newspapers

الموضوع: التعليق على الخبر المنشور في إحدى الصحف المحلية

With reference to Article 4.4.1 of Chapter 4 of Book 10, "Disclosure and Transparency" issued by the Capital Markets Authority and to news reports on some websites regarding Zain seeking financing and credit facilities, the Company wishes to clarify that no decision has been made to take credit facilities by the Board of Directors of the Company.

بالإشارة إلى مادة 4-4-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" الصادر عن هيئة أسواق المال وإلى ما تم تداوله في بعض المواقع الإلكترونية بشأن استكمال زين لإجراءات الحصول على تمويل وتسهيلات ائتمانية، تود الشركة أن توضح بأنه لم يتم اعتماد أي قرار لاتخاذ تسهيلات ائتمانية من قبل مجلس إدارة الشركة.

In addition, the Company will carry out all disclosure procedures required in accordance with the laws and regulations issued by the Capital Markets Authority and the regulatory authorities upon completion of the procedures and upon their occurrence.

مع العلم بأن الشركة سوف تقوم بجميع إجراءات الإفصاح المطلوبة وفقا للقوانين والقواعد الصادرة عن هيئة أسواق المال والجهات الرقابية عند استكمال أي إجراءات من هذا النوع وفور حدوثها.

The Company affirms its full compliance with the applicable laws and regulations issued by the relevant regulatory authorities and will provide you with any new information in this regard.

وتؤكد الشركة على التزامها التام بتعليمات هيئة أسواق المال والقوانين الصادرة عن الجهات الرقابية ذات الصلة، وسوف نوافيكم بأي جديد في هذا الخصوص.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

اسامة متى

الرئيس التنفيذي للشؤون المالية

Ossama Matta

Chief Financial Officer

